
INTERVIEW LUKAS DAALDER

Lukas Daalder is een van 
de bekendste ‘beursge-
zichten’ van Nederland. 
Als Chief Investment 

Strategist van BlackRock Neder-
land schoof hij regelmatig aan bij 
beursprogramma’s en beleg-
gingspanels. Ook schreef hij tien 
jaar lang elke week een column 
in het FD. Na een carrière van 
drie decennia verlaat Daalder, vrij 
abrupt, de financiële wereld om 
‘iets heel anders’ te gaan doen. 

In dertig jaar maakte Daalder 
perioden mee van euforie en 
crisis. Het ontstaan en klappen 
van de internetzeepbel rond de 
eeuwwisseling, de financiële 
crisis van vijftien jaar geleden, 
de coronacrisis. Kort voordat hij 
echt stopt, deelt hij zijn kennis 
en ervaring met de particuliere 
belegger.

1 
Waarom stopt u ?
“Ik heb dit nu dertig jaar 
met plezier en liefde 
gedaan, maar op een 

gegeven moment merkte ik dat er 
toch een soort van sleur ont-
stond. Dat kun je dan oplossen 
door een andere baan te nemen, 
maar het vakgebied waar je bezig 
bent, daar verandert niet zoveel 
aan. Natuurlijk zijn financiële 
markten elke dag anders, maar ik 
zie bepaalde thema’s steeds weer 

Wat gaat de rente doen? Hoe gaat het met inflatie en werkloosheid? Hoe 
zijn de verwachtingen voor de economische groei? Als beleggingsstrateeg 
draaide het werk van econoom Lukas Daalder om dit soort vragen. Tegelijk heeft hij 
ook altijd belegd met zijn eigen geld en daarbij haalde hij zijn schouders op over 
dergelijke ‘brandende’ kwesties. “Als je een belegger bent voor de langere termijn, 
dan maakt dat echt geen moer uit.”

terugkomen. We hebben het er 
nu bijvoorbeeld weer over dat de 
Amerikaanse aandelenmarkt te 
duur is. Dat was vijf jaar geleden 
ook al zo en vijftien jaar geleden 
ook. Ik vind ook dat we veel te 
veel tijd besteden aan het kijken 
naar wat centrale banken doen. 
Of de rente dit kwartaal of 
volgend kwartaal omhooggaat, 
dat is totaal niet relevant voor de 
langere termijn. Als je een 
belegger bent voor de lange 
termijn, dan maakt dat echt geen 
moer uit.”

2 
Is beleggen altijd voor de lange 
termijn?
“Dat heb ik altijd gedaan. 
Elke maand standaard 

een vast bedrag inleggen vind ik 
nog steeds de beste strategie. Dat 
consequent doen en nooit 
stoppen, ook niet als er een crisis 
is, dat is een strategie waar je 
uiteindelijk alleen maar beter 
van wordt. Dat is dus mijn advies 
aan alle beleggers.”

3 
Is niet gebleken dat een crisis 
een kans is om in te stappen?
“De les die ik in mijn 
werkzame carrière heel 

duidelijk geleerd heb, is dat elke 
correctie uiteindelijk een aan-
koopmoment is. Hoe zwaarder de 
correctie en hoe meer je denkt dat 
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‘ Elke correctie is een 
aankoopmoment’

DAALDER BLIKT TERUG 


